
Conceptbesluitenlijst Commissievergadering 
Samenleving en Bestuur & Ruimte, Economie en Financiën 

Datum 02-12-2021
Voorzitter M. van Bergen
Deelnemers:
Jong Maashorst N. van Lanen, Jozephs, Van Tiel, Troost, Willems, J. van Lanen
CDA Minten, Van Orsouw, Van den Bosch
SP Bus, Segers
Gewoon Uden Geerders, Deijnen, Klijs, Daanen
VVD-Leefbaar 
Uden

Alofs, De Vroomen, Smits, Van Gijn, Hens

UdenPlus Keizer
GroenLinks Floor, Kappé
PvdA Tros, Geurts
D66 Schönfeld, Van Gils
College Burgemeester Hellegers, Wethouders Verkuijlen, Van Heeswijk en Van Lankvelt 

1 Opening en mededelingen
De voorzitter opent de digitale vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom bij deze laatste 
commissievergadering van de gemeente Uden.

2 Vaststelling agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3 Vaststelling conceptbesluitenlijst commissievergadering SB d.d. 14 oktober 2021 en REF d.d. 21 
oktober 2021
De beide besluitenlijsten worden ongewijzigd vastgesteld.

4 Openstaande toezeggingen en openstaande moties
Mevrouw Tros (PvdA) vraagt naar een update over de motie trouwlocaties. 
Burgemeester Hellegers, geeft aan dat er in het verbouwde gemeentehuis, conform de motie, een 
trouwlocatie voorzien is. Tot deze gereed is, kan er in 2022 in het raadhuis in Schaijk getrouwd 
worden.
Wethouder Prinssen geeft aan dat het niet gelukt is om dit jaar de motie Inclusie uit te voeren. 
Wethouder Van Lankvelt geeft aan dat het nog niet gelukt is uitvoering te geven aan het addendum 
lokale initiatieven opwekking zonne- en windenergie, omdat dit omvangrijker blijkt dan verwacht. 
Hij verwacht dat dit in het eerste kwartaal 2022 wel lukt.

5 Rondvraag
Er zijn geen vragen aangekondigd.

6 Beeldvorming over adviesnota's, opinienota's en andere stukken
Er zijn geen onderwerpen geagendeerd.
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7 Oordeelsvorming over adviesnota's, opinienota's en andere stukken

7.a Raadsadvies 2e Bestuursrapportage 2021
Na een opmerking van de heer Bus (SP) over de te omvangrijke spreadsheet en het begrip van de 
kant van wethouder Van Lankvelt en de uitgesproken verwachting dat deze volgend jaar niet meer 
nodig zal zijn, concludeert de voorzitter dat het onderwerp als hamerstuk naar de raad van 16 
december 2021 kan.

7.b Raadsadvies Overheveling budgetten van 2021 naar 2022
Wethouder Prinssen zegt, na een vraag van de heer Bus (SP), toe dat hij voor de raad van 16 
december zal laten weten waarom de bedragen die gereserveerd zijn voor de toeslagen affaire niet 
uitbetaald worden, maar overgeheveld worden.
De voorzitter concludeert dat het onderwerp op verzoek van de SP als bespreekstuk naar de raad van 
16 december kan.

7.c Raadsadvies Vaststelling bestemmingsplan Teugel Resort Uden
Zonder bespreking concludeert de voorzitter dat het onderwerp als hamerstuk naar de raad van 16 
december kan. 

7.d Raadsadvies Verklaring van geen bedenkingen uitbreiden kantoor Oudedijk 59 Odiliapeel
De voorzitter concludeert dat het onderwerp op verzoek van de UdenPlus als bespreekstuk naar de 
raad van 16 december kan.

7.e Raadsadvies Extra subsidie DTV 2022
Op verzoek van de commissie zegt burgemeester Hellegers toe dat hij bij DTV zal navragen waarom 
zij niet zelf aan de gemeente hebben laten weten dat er geen fusie met Landerd TV zal komen. Een 
bericht hierover stuurt hij voor de raad van 16 december toe.
De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerstuk naar de raad van 16 december kan.

8 Controle: vragen stellen over informatienota's, beantwoording schriftelijke vragen en andere stukken
Er zijn geen onderwerpen geagendeerd. 

9 Sluiting
Om 20.11 uur sluit de voorzitter deze laatste commissievergadering van de gemeente Uden. 
Er worden vanuit de voorzitter en richting de voorzitter dankbetuigingen geuit. 


